
 

 

 

Ερώτηση 

 

Αθήνα, 25 Μαΐου 2022 

Προς  

τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

Τον κ. Υπουργό Τουρισμού 

Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

Την κα Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: Εγκατάλειψη των Ραδοβιζίων Άρτας από το κράτος 

 

Πληροφορούμαστε από την Ομοσπονδία Ραδοβιζινών Άρτας ότι, όπως 

προέκυψε από δημόσιες συζητήσεις μεταξύ πολιτών και φορέων της περιοχής, 

παρατηρούνται διαχρονικά προβλήματα, όπως ερήμωση και εγκατάλειψη των 

ορεινών χωριών, ανισότητα και εγκατάλειψη του πολίτη από το κράτος. 

Σημειώνουμε ότι τα Ραδοβίζια ακουμπάνε σε τρεις διαφορετικούς 

Καλλικρατικούς Δήμους του νομού Άρτας. Τα χωριά που αποτελούν τα 

Ραδοβίζια είναι τα εξής: Άνω Καλεντίνη, Άνω Πέτρα, Αστροχώρι, Βελεντζικό, 

Δημαριό, Διάσελο, Διχομοίρι, Ελάτη, Ζυγός, Καστανιά, Κλειδί, Κλειστό, 

Μαρκινιάδα, Μεγαλόχαρη, Μελάτες, Μεσόπυργος, Μεσούντα, Μηλιανά, Πηγές, 

Ρετσιανά, Σκουληκαριά, Τετράκωμο, Φωτεινό. Τα περισσότερα από αυτά 

ανήκουν στο Δήμο Γ. Καραϊσκάκη. Το Κλειστό, η Μαρκινιάδα, οι Μελάτες και το 

Φωτεινό βρίσκονται στο Κάτω Ραδοβίζι και ανήκουν στο Δήμο Ν. Σκουφά. Η 

Μεσούντα και το Τετράκωμο θεωρείται ότι ανήκουν στο Άνω Ραδοβίζι ενώ 

σήμερα διοικητικά, ανήκουν στο Δήμο Κεντρικών Τζουμέρκων. 

 Η κύρια αιτία της εγκατάλειψης είναι τα μακρινά σχολεία, αλλά και η έλλειψη 

υποδομών, όπως δρόμοι, αρτηρίες, διαδίκτυο, τηλεφωνία και η έλλειψη 

υπηρεσιών, όπως τραπεζικό σύστημα, υγεία, ΚΕΠ, καταστήματα, γεωπόνοι. 
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Λόγω της ερήμωσης αυτής δεν υπάρχουν θέσεις εργασίας στον δημόσιο και 

ιδιωτικό τομέα, ούτε τουρισμός και άλλες παραγωγικές δραστηριότητες, πλην 

του πρωτογενούς τομέα. 

 

Βάσει των παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί 

 

Τι προτίθενται να κάνουν για την παροχή ίσων δικαιωμάτων και επιλογών 

στους κατοίκους των ορεινών χωριών, όπως αυτά που απολαμβάνουν οι 

κάτοικοι των αστικών περιοχών, ώστε να αποφευχθεί μία ολέθρια προοπτική 

εξαφάνισης των ορεινών αυτών χωριών; 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Γιάνης Βαρουφάκης 

 

Μαρία Απατζίδη 

 

Κρίτων Αρσένης 

 

Κλέων Γρηγοριάδης 

 

Γιώργος Λογιάδης 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

Σοφία Σακοράφα 

 

 




